
Gebruiksaanwijzing Praatplaat 

 

Doel praatplaat 

De praatplaat is een conversation starter, een middel voor een goed gesprek. Bijvoorbeeld met een 

politiek bestuurder, beleidsadviseur of professional. 

 

Verhaalstructuur 

Door de praatplaat kun je een bepaalde verhaalstructuur volgen, waarbij je natuurlijk zelf vrij bent om 

dit anders te doen als het gesprek daarom vraagt.  

 

1) Benut de kracht van sport.  

Gesprekspersoon legt uit dat er allerlei soorten sport zijn en dat sport – los van fysiek fit blijven - ook 

belangrijk is op allerlei andere niveaus. Hierbij kan worden gewezen naar de titels van oranje 

blokken, zoals ‘Samenleving & Sport’. 

 

2) Wat kan sport doen voor jouw beleidsterrein? 

Gesprekspersoon legt focus op gesprekspartner(s): waar houden zij zich mee bezig? Wat zou sport 

daarvoor kunnen betekenen? Voorbeeld: als een gesprekspartner zich met diversiteit bezighoudt, kan 

er een gesprek plaatsvinden binnen het oranje blok ‘Samenleving & Sport’.  

 

3) De kracht van sport optimaal benutten?  

Gesprekspersoon vertelt het groene kader rechtsonder en DRAAIT BLAD OM. De kracht van sport 

kan alleen goed benut worden als de sport zelf ook krachtig is, als het voldoet aan bepaalde 

voorwaarden.  

 

4) Investeer in een pedagogisch sportklimaat, gebruik het Jeugdsportkompas. 

Gesprekspersoon vertelt over het belang van een goede basis. Als je wilt dat sport positief effect heeft 

op beleidsterrein X, moet in de jeugdsport geïnvesteerd worden in een optimaal pedagogisch 

sportklimaat. Hiervoor is het Jeugdsportkompas een goed denk- en toetsingskader. 

 

5) Het Jeugdsportkompas is een denk- en toetsingskader met 4 richtingen. 

Gesprekspersoon licht de richtingen toe en laat eventueel de animatie zien door QR-code te scannen. 

 

6) Hoe ga je investeren in een pedagogisch sportklimaat?  

Gesprekspersoon legt focus weer op gesprekspartner. Kan er vanuit zijn of haar beleidsterrein meer 

aandacht/geld beschikbaar komen voor investeringen in de kwaliteit en dus de kracht van onze 

jeugdsport? En hoe zou dit het beste kunnen?   


